
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Rady Gminy Świdwin w dniu 11 września 2008  roku 
************************************************************* 
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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Kazimierz Lechocki – Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Dorota Rakowska – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Bernard Laufer – Wójt Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Zastępca Wójta Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
� Pan Andrzej Rauflajsz – Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu 
� Pani Irena Sołtowska – Dyrektor Zespołu Szkół w Bierzwnicy 
� Pani ElŜbieta Wachowiec - Dyrektor Zespołu Szkół w Lekowie 
� Pani Krystyna Brodowska - Dyrektor Zespołu Szkół w Oparznie 
� Pani Dorota Adamiak – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rusinowie 
� Pan Jakub Szynkowski – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Klępczewie 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za I-sze półrocze 2008 roku 
2. Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego 
3. Omówienie projektów uchwał na XV/2008 Sesję Rady Gminy 
4. Wolne wnioski 

 
Ad.1. SPRAWOZDANIE Z WYKONANIA BUDśETU GMINY ZA                    

I-SZE PÓŁROCZE 2008 ROKU 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska szczegółowo omówiła dochody                     
i wydatki gminy za I-sze półrocze 2008 roku (w rozbiciu na działy, rozdziały                          
i paragrafy). 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu Sesji Rady Gminy Nr XV/2008              
z dnia 18 września br). 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej Pan Antoni Giluk poinformował, Ŝe w/w 
sprawozdanie było przedmiotem dyskusji na posiedzeniu w dniu 9 września br. 
Komisja nie wniosła większych uwag – zaopiniowała pozytywnie.  
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Ad.2. PRZYGOTOWANIE SZKÓŁ DO NOWEGO ROKU SZKOLNEGO 
 

Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu Pan Andrzej Rauflajsz 
przedstawił bardzo obszerną informację o stanie placówek oświatowych na 
miesiąc wrzesień 2008 roku. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani Daniela Bodnar poinformowała, Ŝe 
Komisja wyjeŜdŜała w teren (29.08.br) celem sprawdzenia przygotowania szkół 
do nowego roku szkolnego. Po dokonaniu drobnych remontów szkoły są czyste, 
zadbane, dobrze przygotowane do nowego roku szkolnego.  
 
Radna Pani Jadwiga Maksiak podniosła problem łączonych klas – lekcji 
języka polskiego i matematyki.  
 
Radny Pan Mieczysław Kozicki poruszył temat niedopracowanego 
harmonogramu dowoŜenia dzieci do szkół.  
 
Pan Zdzisław Pawelec – Zastępca Wójta wyjaśnił, Ŝe problem ten zostanie                
w najbliŜszym czasie dopracowany.  
 
Wójt Gminy Pan Bernard Laufer poinformował, Ŝe otrzymaliśmy                              
z Ministerstwa Edukacji Narodowej postanowienia utrzymujące w mocy 
zaskarŜone postanowienia organu I instancji z dnia 20 marca 2008 roku                       
w sprawie przekształceń Szkoły Podstawowej w Klępczewie i Szkoły 
Podstawowej w Rusinowie. Odpisy postanowień stanowią załączniki do 
protokołu.  
 
Ad.3. OMÓWIENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ NA XV/2008 SESJĘ RADY 

GMINY 
 

Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła dwa projekty: 
 

- uchwały Nr XV/108/2008 - w sprawie przyjęcia informacji z wykonania 
budŜetu gminy za I-sze półrocze 2008 roku 

- uchwały Nr XV/109/2008 - w sprawie dokonania zmian w budŜecie 
gminy na rok 2008 

 
Uwag do projektów uchwał nie wniesiono 
 
Pani Halina Czajkowska Sekretarz Gminy przedstawiła dwanaście kolejnych 
projektów: 
 

- uchwały Nr XV/110/2008 - w sprawie przystąpienia Gminy Świdwin do 
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Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 
„Powiatu Świdwińskiego” 

- uchwały Nr XV/111/2008 - w sprawie sprzedaŜy części działki nr 83 
(droga) połoŜonej w obrębie geodezyjnym 
0033 Przybysław, gmina Świdwin 

- uchwały Nr XV/112/2008 - w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 
wyrobów azbestowych z terenu gminy 
Świdwin na lata 2008-2032 

- uchwały Nr XV/113/2008 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Osiedle jednorodzinne 
Świdwinek” 

- uchwały Nr XV/114/2008 - w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 
Miejscowości Ząbrowo 

- uchwały Nr XV/115/2008 - w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 
Miejscowości w sprawie przyjęcia Planu 
Odnowy Miejscowości Oparzno, Lipce 

- uchwały Nr XV/116/2008 - w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 
Miejscowości Cieszeniewo 

- uchwały Nr XV/117/2008 - w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 
Miejscowości Krosino 

- uchwały Nr XV/118/2008 - w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 
Miejscowości Smardzko 

- uchwały Nr XV/119/2008 - w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 
Miejscowości Świdwinek 

- uchwały Nr XV/120/2008 - w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 
Miejscowości Łąkowo 

- uchwały Nr XV/121/2008 - w sprawie przyjęcia Planu Odnowy 
Miejscowości Bierzwnica 

 
Z uwagi na brak dostatecznej wiedzy w temacie poniesienia kosztów na 
przystąpienie do planu zagospodarowania przestrzennego „Osiedle 
jednorodzinne Świdwinek” radni proponują odłoŜenie projektu uchwały Nr 
XV/113/2008 do następnej sesji. 
Do pozostałych projektów uchwał uwag nie wniesiono. 
 
Ad.4. WOLNE WNIOSKI 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba wnioskował 
w dwóch sprawach: 
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� Bardzo powaŜne zagroŜenie stwarzają walące się budynki popegerowskie. 
Wszystkie elementy kwalifikujące się na złom zostały pokradzione, 
pozostały tylko walące się mury. 

 
� Zwrócić się do Agencji, aby zrobili porządek ze Ŝmijami – temat ten był juŜ 

podnoszony 
 
Radny Pan Mieczysław Kozicki przypomniał o usunięciu duŜego śmietnika na 
odpady – nie moŜna uporządkować bałaganu. Powinny stać tylko pojemniki do 
selektywnej zbiórki.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława śmudzińska 


